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■ Výsledky voleb do zastupitelstva obce 

■ Neveklov a jeho budoucnost 

■ Pozvánky na adventní akce 

■ Projektové dny na ZŠ a OA 

■ Z činnosti spolků 

■ Neveklovský florbal 
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Slovo starosty 
 
Vážení spoluobčané, 
 

volby do obecních zastupitelstev jsou nejdůležitější událostí pro současné, 
i budoucí zastupitele po celé České republice. V některých případech jsou 
výsledky zřejmé již před zahájením vhazování volebních lístků do volebních 
uren, v dalších případech mohou být volby tzv. „napadnuty“ návrhem na ne-
platnost voleb, což je případ blízkého Benešova. Mnohdy jsou také volby 
doprovázeny různými „událostmi“, které zviditelňují ať už dobrém, či špat-
ném světle jednotlivé kandidáty, nebo celé kandidátní listiny. 
 

Neveklov si prožil standardní průběh v předvolebním období a výsledkem byla společná dohoda nových 
zastupitelů, která kopíruje výsledek voleb, a tedy přání občanů, kteří přišli odevzdat svůj hlas ve 
dnech 23. a 24. září 2022. Ustavující zasedání zastupitelstva dne 17. října 2022 v zasedací místnosti 
Městského úřadu Neveklov tak proběhlo v klidné a uvolněné atmosféře a s výsledky zasedání se můžete 
seznámit v dalších článcích tohoto čísla zpravodaje. 
 

Protože každými volbami něco končí a něco nového začíná, rád bych poděkoval nejprve vám, spoluob-
čanům, za vaši účast ve volbách a za to, že vám není lhostejné, kdo povede Neveklov po další čtyři roky. 
Děkuji i vám, bývalým zastupitelům, ale také členům komisí a výborů za vše, co jste Neveklovu věno-
vali. Poděkování si zaslouží i současní zastupitelé za to, že mají zájem o budoucnost náš všech, chtějí 
pracovat a aktivně se zapojit do obecního dění. 
 

Přestože následující čtyřleté období bude velmi náročným, věřím, že společné úsilí všech nových zastu-
pitelů povede ke zlepšení prostředí, ve kterém se rodí, žijí i odpočívají občané celého Neveklovska. 
 

Ladislav Trumpich, starosta  

Starosta Města Neveklov podle  §92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, svolává 

Veřejné zasedání zastupitelstva Města Neveklov 

Zasedání se bude konat ve středu 14. 12. 2022 od 19:00 hod.   

ve společenské místnosti Městského úřadu Neveklov 

Volby do zastupitelstev obcí 2022 
 

Ve dnech 23. a 24. září t. r. se konaly volby do zastupitelstva města Neveklov. Bylo podáno celkem šest 
kandidátních listin. Volební účast byla 47,65 %, tedy méně než poloviční. Vzornou účast však prokázal 
např. volební okrsek číslo 3 (Bělice), kde přišlo k volbám 69,92 % voličů. 
 

Vítěznou stranou se stal Tým občanů pro Neveklovsko (TOP 09) vedený dosavadní místostarostkou Janou 
Mužíkovou, který získal téměř čtvrtinu hlasů voličů (24,96 %). Mandát z této strany obhájili Jana Mužíko-
vá (362 abs. hlasů), Ladislav Trumpich (346 abs. hlasů), Martin Mládek (327 abs. hlasů) a Renata Mošnič-
ková (288 abs. hlasů).  
V těsném závěsu se umístila Volba pro Neveklovsko (23,73 %), kterou vede dlouhodobě nejpopulárnější 
zastupitel Michal Sejk (462 abs. hlasů). Čtyři mandáty získali z této kandidátky dále Karel Šebek (361 abs. 
hlasů), Vojtěch Beneš (291 abs. hlasů) a Jan Šmejkal (266 abs. hlasů). Tři mandáty a 20,74 % si rozdělilo 
nové uskupení s názvem Alternativa pro Neveklovsko vedené Karlem Petrákem (330 abs. hlasů), další dva 
mandáty voliči přisoudili Přemyslu Petrákovi (307 abs. hlasů) a Petře Janišové (202 abs. hlasů). Dva man-
dáty s celkovou přízní 16,68 % voličů získalo další nové uskupení s názvem Přehlížené vesnice – ty bude 
reprezentovat Milan Šeba (202 abs. hlasů) a Milan Šebek (182 abs. hlasů). Po jednom křesle 
v zastupitelstvu získala kandidátka SNK HASIČI VENKOVA (7,38 %), kterou bude reprezentovat Milan 
Vovsík (105 abs. hlasů) a strana KDU-ČSL (6,5 %) s Janou Kyselovou (131 abs. hlasů).  
 

Ustavující zastupitelstvo se konalo v řádném termínu dne 17. 10., starostou města se stal Ladislav Trum-
pich, 1. místostarostou Michal Sejk, 2. místostarostkou Jana Mužíková. Předsedou finančního výboru je 
Martin Mládek, předsedou kontrolního výboru se stal Milan Vovsík.  
 

Jana Mužíková, místostarostka 
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Nabídka zeminy 
 

Město Neveklov nabízí k odvozu vytříděnou zeminu z lokality Sýkorec. Zemina může obsahovat jemné 
kamenivo cca 3-5 cm a může být použita k zásypu, v souladu s vyhláškou 294/2005 Sb. i na povrch terénu. 
Nakládku a odvoz z lokality Sýkorec si provede na vlastní náklady sám odběratel.  
Kontakt pouze e-mailem na mesto@neveklov.cz, ve kterém budou uvedeny kontaktní údaje včetně telefonu 
a předpokládané množství odběru. Následně proběhne sběr celkového počtu odběratelů a koordinace odvo-
zu. Odběratel musí prohlásit, že zemina nebude určena k dalšímu prodeji, ale pouze k vlastnímu využití.  

Neveklov a jeho budoucnost 
 

Na představení budoucnosti Neveklova, tedy návrhu celkové urbanistické koncepce města, si dne 4. října 
v podvečer našlo cestu více než dvacet neveklovských občanů. Diskusi vedli architekti z ateliéru Tečka, 
kteří celou koncepci v letošním roce zpracovávali. Prezentace byla zaměřena zejména na klíčové body celé 
koncepce, zpracovávané s výhledem dlouhého časového horizontu několika desítek let. I proto některé na-
vrhované projekty, záležitosti a konkrétní stavební aktivity vzbudily a vzbuzují čilou diskusi, protože půso-
bí trochu jako z jiného světa. Jednou ze základních tezí je udržet růst Neveklova zejména na bázi zlepšení 
infrastruktury, vytvoření okrajových pásů krajinného charakteru, jakož i příprava výstavby nového silniční-
ho „obchvatu“. Neveklov by se tedy neměl zvětšovat prostorově do krajiny, ale soustředit se spíše na urba-
nistické řešení intravilánu. V souladu se zadáním byly do koncepce města zapracovány konkrétnější řešení 
nemovitostí (papírny, manipulační plocha v ulici K Dubovce, náměstí), prostory pro novou výstavbu včetně 
základní charakteristiky („obchvaty“, supermarket, náměstí) i dopravní opatření včetně veřejné dopravy. 
K celé koncepci bylo možno se vyjádřit nejen na tomto setkání, ale také emailem. Definitivní podobu do-
stane do konce měsíce října. Na neveklovském zastupitelstvu, jehož členové (současní i bývalí) si v hojné 
míře našli cestu na toto představení, pak bude, aby se zhostilo realizace koncepce, přičemž jedním z dalších 
zadání pro architekty bylo také stanovení priorit, investičních i dotačních příležitostí. 
V některém z dalších čísel Zpravodaje bude o koncepci pojednáno šířeji.         

Michal Sejk, místostarosta 

 

USNESENÍ 
z ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Neveklov konaného dne 17. října 2022 

 

Zastupitelstvo města: 
Schvaluje program ustavujícího zasedání 
Schvaluje návrhovou komisi – paní Jana Kyselová, pan Přemysl Petrák, Mgr. Ing. Milan Vovsík 
Schvaluje ověřovatele zápisu – Ing. Martin Mládek, pan Jan Šmejkal 
Určuje zapisovatelem Bc. Ir inu Vovsíkovou 
Schvaluje veřejnou volbu starosty, místostarostů a členů rady 
Schvaluje, že pro výkon funkce starosty bude zastupitel uvolněn  
Volí starostu města – pan Ladislav Trumpich 
Schvaluje zvolení dvou místostarostů neuvolněných 
Volí místostarostu města – pan Mgr. Michal Sejk s právem podpisu 
        místostarostu města – paní Mgr. Jana Mužíková 
        členy rady města – pan RNDr. Vojtěch Beneš a pan Ing. Karel Petrák 
Zřizuje finanční výbor  a kontrolní výbor  v 3 členném složení 
Volí předsedu finančního výboru – Ing. Martin Mládek 
        členy finančního výboru – Ing. Pavel Vosolil, pan Karel Šebek 
Volí předsedu kontrolního výboru – Mgr. Ing. Milan Vovsík 
        členy kontrolního výboru – pan Jan Šmejkal, pan Milan Šeba 
Schvaluje výši odměn členů zastupitelstva dle funkcí od 1.11.2022 v maximální výši podle zákonných 
předpisů 
 

V Neveklově 17.10.2022 
 

Návrhová komise: 
pí. Jana Kyselová v.r. 
p. Přemysl Petrák v.r. 
Mgr. Ing. Milan Vovsík v.r.  
 

Za správnost vyhotovení:  
Bc. Irina Vovsíková, tajemnice úřadu 
 

Zveřejněno dne 18.10.2022 
______________________________________________________________________________________ 

mailto:mesto@neveklov.cz


Strana 5                                                                   ZPRAVODAJ NEVEKLOVSKA                              listopad -  prosinec  2022 

 

KULTURA 

 

Svatováclavský koncert 
 

Tradiční koncert k poctě svatého Václava a Dni 
české státnosti se konal 28. 9. 2022 v kostele 
sv. Václava na Chvojínku. Členka kulturní komise 
Gita Triznová přivítala přítomné posluchače vážné 
hudby a Pěvecký sbor benešovských učitelek se 
sbormistrem Tomášem Pergelem a jejich hosty. Již 
po čtvrté vystoupil tento sbor v gotickém kostele 
na Chvojínku s úžasnou akustikou, ve kterém se 
jeho zpěvy nádherně nesou a zpěvačky v něm rády 
vystupují.  
Koncert měl tři části, kterými slovem zasvěceně 
provázel jeho sbormistr. V první části zněla 
Nocturna Wolfganga Amadea Mozarta, skladba 
Agnus Dei a Nocturno světoznámého Josefa Mys-
livečka v profesionálním podání Lenky a Ludmily 
Pergelové. Druhá část byla složena ze skladeb Ave 
Maria různých autorů. Sbor zazpíval Ave Maria Josefa Rheinbergera a Francise Poulenca, sólistky Lenka 
Pergelová Ave Maria Giulia Cacciniho a Ludmila Pergelová Ave Maria Pietra Mascagniho. Ve třetí části 
zazněly skladby Franze Schuberta Ave verum corpus a části Missy Brevis – Kyrie, Sanctus, Agnus od auto-
ra Lea Delibese, obě v podání sboru.  
Poslední píseň Svatý Václave si mohli přítomní zazpívat z listu, který byl součástí vytištěného programu. 
Na závěr úspěšného koncertu poděkoval farář křečovické farnosti Th Mgr. Kazimier Duš za účast a koncert 
vysoké úrovně, jehož vstupné bude věnováno na opravu oltáře kostela.  
Poděkování patří také organizátorům koncertu – členkám Kulturní komise Města Neveklov, infocentru 
a květinářství pana Altmanna. 

Mgr. Růžena Chárová 

Z kroniky 
 

Do kroniky za rok 2022 přijde malá zpráva o velkém člověku – Mgr. Kateřině Smetanové /1952-2022/. 
Absolovovala Filozofickou fakultu UK obor výtvarná výchova a bohemistika. Pracovala jako asistentka 
na Vysoké škole umělecko-průmyslové a poté jako teoretička a historička umění v Ustředí uměleckých ře-
mesel. Současně se věnovala samostatné tvorbě - malbě a tapisérii, vytvářela krásné barevné obrazy plné 
slunce. Poslední léta žila a tvořila v Nebřichu. Vystavovala v Neveklově, na Benešovsku i Příbramsku. Rá-
da navštěvovala kulturní akce v Neveklově. Milovala barvy, umění, sluníčko. Sluníčko, které jí bylo osud-
né. V letošním horkém létě jsem ji viděla naposledy. 18. srpna jsme si mávaly, když s  úspěchem našla mís-
tečko na parkovišti,  s kamarádkou jely na pravidelný nákup. Po návratu do Nebřicha se rozhodla dovézt 
do Živohoště na hřbitov kytičku na hrob mamince. Pak se šla s radostí vykoupat do Vltavy. Snad osud, snad 
nerozvážnost skočit z vedra do studené vody, zůstala bez pohybu na hladině. Okamžitá pomoc, převoz vr-
tulníkem do Prahy, ale lékaři nedokázali pomoci.  A tak  pro nás zůstaly jen ty barevné krásné obrazy, 
na kterých je slunce a její duše a vzpomínka  na významnou spoluobčanku. 

                                                                                            Jaroslava Šobíšková 

Zemřel pan farář Jindřich Brandejs 
 

V pátek 21. 10. si Bůh vzal k sobě svého služebníka, dlouholetého neveklovského a bělického faráře P. Jin-
dřicha Brandejse. Do naší farnosti přišel v roce 1961, když byl před tím krátce farářem ve Svatém Janě 
u Sedlčan. Prožil zde tedy 61 let. Postupně spravoval kromě Neveklova farnosti v Bělici, Netvořicích, Vy-
sokém Újezdě, v Živohošti, Boroticích a krátce i v Křečovicích. Bůh mu dopřál dlouhou službu. Byl velmi 
aktivní, postupně částečně opravil kostely v Bělici, Chvojínku, Netvořicích, Vysokém Újezdě i v Neveklo-
vě. Pohřbil tisíce, pokřtil stovky a oddal desítky párů lidí. Na náboženství vychoval tři generace dětí. Část 
života prožil v nacistické, část v komunistické totalitě a závěr mohl konečně prožít ve svobodné době.  
Obsáhlejší článek o něm napíšeme do příštího vydání Zpravodaje. Jeho život zde na zemi skončil, ale my se 
těšíme na shledání s ním jednou, v jakémsi nebeském Neveklově. Zároveň věříme, že Neveklov v nebi zís-
kal dalšího ochránce. Ať odpočívá v pokoji.  

Václav Altmann 
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Poslední akce tohoto roku volají! 
 

Před třemi lety u nás vystoupila Chrudimská komorní filharmonie. Moc se jim tu líbilo, a to jak naše krásná 
aula v ZŠ, tak vstřícnost diváků i spolupráce s panem Alexandrem Hemalou. Navázali jsme spolupráci, díky 
které můžeme tento zážitek letos zopakovat. A to v sobotu 12. 11., kdy filharmonie vystoupí v aule základní 
školy. Lístky je možné rezervovat v infocentru. 
Vypadá to, že po dvou letech snad také letos společně rozsvítíme vánoční strom na náměstí. Program již 
máme připraven.  
Na závěr bych chtěla moc poděkovat všem členkám kulturní a sportovní komise za jejich práci – za jednou 
pořádanou akcí se často skrývají hodiny příprav. Za čtyři roky působení komise jsme uspořádali (i přes ztí-
ženou covidovou situaci) nejméně 50 akcí. Mezi ty již tradiční patří masopust, Neveklovská hvězdička, hu-
dební program o pouti, Neveklovské běhy, letní kina v parku, koncerty v aule, výstavy v infocentru či roz-
svícení stromu. Dále děkuji i všem návštěvníkům, kterých je ale bohužel čím dál méně. Snad je to tím, 
že dva roky bez společenských a jiných akcí naučily lidi sedět doma. Budeme doufat, že se to postupně 
změní a že nás na rozsvícení stromu bude zase plné náměstí. 
Děkuji tedy paní Blance Kopkové, Janě Mužíkové, Renatě Mošničkové, Gitě Triznové, Marii Šaffkové 
a Růženě Chárové za jejich práci. V jakém složení a jak dále bude působit kulturní komise v novém voleb-
ním období zatím není jisté. 

Andrea Pitelková, předsedkyně kulturní komise 

 

80 let od odsunu Židů z Neveklova 
 

ODHALENÍ PAMĚTNÍ DESKY  

ZAVRAŽDĚNÝM ŽIDOVSKÝM OBYVATELŮM NEVEKLOVA  
 

neděle 11. prosince ve 14:00 hodin 

 

Táborská ulice, zeď při vstupu do dvora synagogy (naproti průchodu ke zdravotnímu středisku) 
 
 

Akce se koná za podpory Židovské obce v Praze a Města Neveklov 
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2 
NAŠE ŠKOLY 

 

Mateřská škola 
 

Před začátkem školního roku se uskutečnila na zahradě informativní schůzka, kde byli rodiče seznámeni 
s provozem a organizací nového školního roku. Uvítali jsme paní doktorku Zelenákovou, která, jako každo-
ročně, vždy ochotně přijde s novými informacemi ohledně zdraví dětí. My jí za to moc děkujeme. V tomto 
školním roce pracujeme podle TVP „Po duhových cestičkách“. Tento TVP je k nahlédnutí ve všech třídách.  
V září jsme přivítali divadélko Šapito s pohádkou „O odvážné Moly“. V říjnu nás navštívilo divadélko 
Úsměv a celá školka zhlédla poučnou pohádku „Kouzelné slůvko“. Výukový program „Zabloudilo kuřát-
ko“ byl v měsíci říjnu pro děti velmi inspirativní. 
Od října nastaly nadstandardní aktivity. Vzhledem k nedostatku prostor MŠ můžou tyto aktivity navštěvo-
vat pouze předškolní děti, kterých je letos velké množství. Jedná se o angličtinu, keramiku a nově zřízený 
výtvarný kroužek.  

Od 1. 1. 2023 přechází naše školka na bezhotovostní 
platbu úplaty. Bude se platit každý měsíc, vždy 
do 15. dne měsíce. V letošním roce částka činí 348 Kč. 
Pouze za letní prázdniny bude poplatek vybírán 
v hotovosti (nahlášené dny, udržovací poplatek). 
Díky paní Kozohorské mohly děti ze třídy Mráčci, Mě-
síčci a Kapičky navštívit neveklovskou Skalku se zví-
řátky, kde krmily zvířátka, byly seznámeny 
s pečováním o ně, čistily oslíka a všechny děti se svezly 
na koni. Děkujeme také za pohoštění, které bylo pro nás 
připraveno. Byl to pro všechny velký zážitek. 
Dále děkujeme panu Tikovskému za opravu popelníků 
ke kotli. 
Věříme,  že si rodiče všimli nově vyzdobených dveří 
u tříd. Velké dík za to patří panu Mládkovi, který nám 
je vymyslel a vyrobil.   

 

Eva Břicháčková, ředitelka MŠ Neveklov                                                                                       

A znovu začínáme… 
 

Babí léto je v plném proudu,  pokročil i školní rok. Dovolte mi však malé ohlédnutí za jeho začátky. Jako 
každý rok jsme na naší škole přivítali dvě třídy prvňáčků a několik nových dětí do vyšších ročníků. Je nás 
tedy opět víc a překročili jsme tak hranici 400 žáků o téměř dvacet dětí. Posílil i náš učitelský kolektiv, 
do kterého přibyli dva kolegové. 
Na začátku září proběhlo díky SRPŠ setkání prvňáčků a jejich rodičů na školní zahradě. Společně si opekli 
buřty a seznámili se s některými dalšími vyučujícími. Změny potkaly i šesťáky, kteří se museli sžívat 
s přechodem na druhý stupeň, a proto pro ně školní psycholožka a jejich třídní učitelé připravili adaptační 
dny, letos dokonce korunované společným přespáním ve škole. Menší adaptační program si vyzkoušeli 
i sedmáci. Vzájemně se lépe poznávali a užili si společně i zábavu v podobě sportu, her nebo třídního vaře-
ní.  
Žáci už mají za sebou několik zajímavých akcí. Deváťáci navštívili ČVUT v Praze, čtvrťáci se dojeli podí-
vat do Sedlčan na výstavu Krysáci, sedmáci trochu nakoukli pod pokličku komunálním volbám. Na začátku 
října se dvacet dětí z prvního stupně utkalo v atletických disciplínách s dalšími školami v Benešově 
a ve stejný den  se také uskutečnil projektový den připomínající výročí vystěhování Neveklovska.  
Letošní rok se vůbec nese ve znamení řady různých projektů. Naše škola se zapojila do projektu 72 hodin, 
v rámci něhož uspořádala několik akcí na zlepšení okolí školy nebo pro radost ostatním. Některé třídy si 
zvolily úklid města, jiné zasadily strom, vyplely hřiště na petangue, připravily akci pro prvňáčky, vydaly se 
číst do pečovatelského domu nebo zorganizovaly společný pochod. A to je cílem tohoto projektu - zapojit 
mladé lidi do péče o své okolí. Ukázat jim, že jsou to i oni, kteří můžou něco zlepšit a ovlivnit. Těmito ak-
cemi zdaleka nekončíme. Děti mají řadu nápadů, pomalu se rozjela řada kroužků, čekají nás sportovní tur-
naje, společné exkurze a konečně snad opět i vánoční akademie, na kterou se všichni moc těší. Pokud se 
chcete o jednotlivých akcích a projektech dočíst víc, můžete se podívat na webové stránky nebo facebooko-
vý profil školy. 

                                                                                                        Za ZŠ Neveklov Kamila Sejková 
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Výšlap na Neštětickou horu 
 

V sobotu 15. října uspořádala ZŠ Jana Kubelíka Výšlap na Neštětickou horu. Organizace se ujali žáci 7.C 
a vyzkoušeli si tak přípravu akce od začátku až do konce. Vytvořili plakáty, zajistili propagaci, naplánovali 
program a v sobotu se postarali o pohodový průběh.  

Ráno vyznačili trasu pochodu, rozvěsili po cestě růz-
né úkoly pro menší děti a v cíli připravili další soutě-
že. Všichni si mohli vyzkoušet, jak se vyznají v hou-
bách nebo našich zvířatech a jak přesnou mají muš-
ku. V křoví na ně čekala i čarodějnice, které děti po-
máhaly vařit lektvar. Snahu nadšených pořadatelů 
i radost účastníků pochodu trochu zkalily rozmary 
počasí, protože celé dopoledne bylo deštivo, i tak 
jsme si to však děti i dospělí užili.  
Děkujeme za pomoc všem, kteří do toho šli s námi. 
Obzvlášť týmu z 9. A, protože uklízet krepák v dešti 
je opravdu špinavá práce a oni ji udělali.  
Těšíme se na další společný výšlap.  
                                                                                  

Za 7. C Kamila Sejková, třídní učitelka 
 

Historie se opakuje 
 

Dne 5. 10. 2022 si ZŠ Jana Kubelíka projektovým dnem připomínala vystěhování Neveklovska, protože 
právě letos je to 80 let od jeho zahájení. 
Žáci 2. stupně byli formou losování rozděleni do rodin. Vytvořilo se tak 19 fiktivních rodin z různých tříd. 
Rodiny z 8. a 9. tříd se sešly a společně se vydaly do kina na filmy o 2. světové válce a o vystěhování. 
Po skončení promítání dostaly rodiny přidělené dobové fotografie a jejich úkolem bylo daná místa vyfotit 
znovu, tedy původní fotografii napodobit. 
Po návratu do školy je po krátké pauze čekala druhá část programu. Vystřídali tak šesťáky a sedmáky v pl-
nění tematických úkolů v různých třídách a učebnách. Při každém úkolu se žáci dozvěděli něco o tom, jak 
lidé v době vystěhování žili. Mohli si zajezdit na dobovém kole, vytvořit svého Péráka, zkusit hledat ná-
hradní ubytování nebo zjistili, jak těžké bylo vystačit s malými potravinovými příděly. Nad fotografiemi 
zničených domů měli příležitost se zamyslet nad tím, jak se lidé cítili po návratu a co všechno je čekalo. 
Dobovou atmosféru dokreslovaly i kostýmy mnohých žáků a učitelů (foto na titulní straně), to také přispělo 
k příjemně strávenému dni. Přálo nám i počasí, takže jsme si akci všichni náležitě užili. Doufáme, že tento 
projektový den nebyl poslední, a těšíme se na další! 

                                                                  Barbora Benešová a Denisa Boučková, 8. A 
 
 

 

Vážení rodiče, děti a všichni návštěvníci školského areálu,  

od 24. 10. na budově základní školy probíhají práce spojené s opravou střechy. Dbejte proto zvýšené opatr-

nosti, bude tu omezená možnost pohybu – některé plochy budou vyhrazeny pro techniku a materiál. Akce 

potrvá zhruba měsíc. 

Změna je život 
 

S Obchodní akademií Neveklov se na konci srpna 2022 po 24  letech rozloučila vedoucí vychovatelka do-
mova mládeže paní Dagmar Kupšová. Paní Kupšová nastoupila jako vychovatelka domova mládeže v roce 
1998 a od roku 2000 byla pověřena funkcí vedoucí vychovatelky.  
Po celou dobu působení na domově mládeže vykonávala svou práci s neuvěřitelným nasazením, profesio-
nalitou a zodpovědností. Díky její pečlivosti a preciznosti je domov mládeže po celé roky ve výborném 
stavu. Při rekonstrukci budovy obětavě dohlížela na provedení prací. Řadu let zajišťovala doplňkovou čin-
nost spočívající v organizaci ubytování sportovních oddílů, zájmových sdružení a veřejnosti. 
Paní Dagmar Kupšová zvládla na vysoké úrovni pedagogickou práci s ubytovanými žáky a vedení kolekti-
vu vychovatelů domova mládeže. Její pracovní nasazení je pro nás velkým vzorem a její jedinečný humor 
nám velmi chybí. 
Milá Dášo, děkujeme za vše a přejeme Ti, aby sis užila zasloužený odpočinek ve zdraví, s elánem a opti-
mismem. Ať Ti je rodina radostí a oporou. 

Kolegové z Obchodní akademie Neveklov 
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Na chvíli diplomatem 
 

Jaké je to být poslancem europarlamentu si vyzkoušeli žáci závěrečných ročníků Obchodní akademie Neve-
klov, když v roli mladých diplomatů jednali na téma „Pracovní limity s přihlédnutím k genderové vyrovna-
nosti“. 
 

Na pondělí 10. 10. byl pro žáky připraven blok zajímavostí věnovaný Evropské unii. Do školy, vlastně 
do domova mládeže, kde celá akce probíhala, aby hosté ani žáci nebyli rušeni zvoněním, zavítala nejdříve 
slečna Nicole Streichlová se svým spolupracovníkem. Jejich cílem bylo žákům předat informace o Evrop-
ské unii. Ačkoli setkání probíhalo v době školní výuky, svým obsahem se školní práci vůbec nepodobalo.  
Pantomima, beseda a následná simulace jednání europarlamentu žákům umožnily odložit stud, ostych 
a zábrany a naopak popustit stavidla výřečnosti a zvídavosti. 
Téma jednání si žáci zvolili sami. V nabídce byla dále agrese Ruské federace, hrozba globálního oteplování 
či dvojí kvalita potravin.  
Žáci poznali, že o slovo se musí přihlásit, na svůj projev měli pouhé dvě minuty, na případnou reakci pak 
dokonce pouze minutu. Probíhala kuloární jednání, byly zpracovávány návrhy řešení i závěrečné prohláše-
ní, na kterém se musely shodnout všechny zúčastněné státy. Nejaktivnější mladí diplomaté byli odměněni. 
Pomyslnou třešinkou na dortu byla návštěva paní europoslankyně Ing. Veroniky Vrecionové, jež přijela 
po poledni a která svým projevem žáky okamžitě zaujala. Sdělila jim své postřehy, cíle svého snažení, po-
dělila se o své zážitky a zkušenosti a ochotně odpovídala na studentské dotazy. Nebyl jí cizí ani vtip a doká-
zala glosovat poznámky některých studentů. 
Květina, kterou na závěr obdržela, vyjádřila tím nejlepším způsobem dojmy zúčastněných. 
Čas neúprosně plynul. Nikomu však nevadilo, že se oběd netradičně posunul na pozdější dobu. Vždyť ne-
tradiční byl celý den. A všichni věříme, že nebyl poslední .  

Za OA Neveklov Mgr. Miroslava Hulanová 

NAŠE SPOLKY  

Práce šlechtí 
 

I letošní léto trávili mladí a dospělí členové neveklovského skautského oddílu 
tradičně na táboře u Osečan. Letošní tábor byl ale o to příjemnější, že řadu naše-
ho vybavení rozšířilo 10 nově vyrobených podsad. Podsada, ve které se vyspí 
dva táborníci, se zdá jako levná záležitost, ale při koupi na zakázku sahá její 
cena i k částce 10 000 Kč za kus. Proto jsme se již tradičně rozhodli ušetřit 
a do výroby jsme se pustili spolu s dobrovolníky ze strany rodičů sami. Část 
materiálu byla hrazena z našeho skautského střediska, velkou část materiálu 
nám uhradilo město Neveklov z grantu na podporu spolků. Díky těmto novým 
podsadám jsme vyřešili tíživou situaci s nedostatkem lůžek a také jsme mohli 
zase část nejstarších podsad vyměnit, přece jenom některým je už třicet let.  
Děkujeme Městu Neveklov za poskytnutí finančních prostředků a všem členům 
i rodičům za pomoc při výrobě. 

Za Junák Neveklov Aleš Fíla 
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Ouštice v Polsku 
 

SDH Ouštice se již potřetí zúčastnilo ve dnech 12.-15. srpna 2022 soutěže koň-
ských stříkaček „XVII Europejskie i XX krajowe zawody sikawek konnych“ 
v polském Racotě. 
Po dnech příprav a naložení koňské stříkačky na podvalník jsme v brzkých ran-
ních hodinách, v počtu šestičlenného sboru a řidiče, vyrazili směr Náchod. Ces-
ta nám ubíhala až do doby, kdy jsme museli jet objížďkou, tak typickou 
pro Česko a navigace nám trochu zkomplikovala cestu. 
Po přejezdu hranic už vše proběhlo v pořádku. S přestávkami jsme dojeli 
na místo určení kolem 16. hodiny. Ubytování bylo v Racotě v prostorách gym-
názia polských olympioniků. Zde jsme se setkali s dalšími družstvy z Maďar-
ska, Německa, Slovenska a dalšími sbory z Česka. 
Druhý den začal deštěm, pak se vyčasilo. Polští přátelé připravili po snídani 
pro všechny sbory prohlídku místního zámku, letního sídla prezidentů a hřebčí-

na. Odtud jsme se přesunuli na prohlídku místní moderní hasičské zbrojnice. Racotčtí nám mimo jiné uká-
zali hasičskou zástavu – prapor, na který vyhlásili dobrovolnou sbírku. Peníze vybrali za dva dny. V hasič-
ské zbrojnici je také možnost se ubytovat, což není obvyklé. 
V odpoledních hodinách jsme se přemístili k jezeru Nowy Debiec, kde se konaly ochutnávky národních 
jídel zúčastněných zemí. K poslechu hrála místní živá hudba a tancovaly mažoretky. Ochutnávky jídel měly 
obrovský úspěch, tvořily se zde několika metrové fronty a zástupy lidí. Večer probíhala místní diskotéka, 
ale my se odebrali ke spánku, protože nás ráno čekala náročná soutěž.  
V neděli na koňském polygonu začal den D. Do soutěže se přihlásilo na 40 polských družstev a výše zmíně-
né zahraniční návštěvy. Dostali jsme startovní číslo a po slavnostním přivítání zúčastněních (defilé) před 
tribunou jsme čekali, až na nás přijde řada a zapřáhnou koně. Proběhla příprava koňských stříkaček na dvou 
paralelních drahách. Poté začal ostrý start na opičí dráze, po které následovalo uhašení plamínku. Soutěži 
přihlížely stovky návštěvníků na tribunách a přilehlém okolí. Hasičský útok se nám povedl. Ze zahraničních 
účastníků jsme obsadili 4. místo. Ukázalo se, že naše 99 let stará technika má stále své kouzlo a funkčnost. 
Odpoledne kolem 17. hodiny závody skončily. Před vyhlášením výsledků byly k vidění ukázky parních 
koňských stříkaček a také koňské rodeo.  
Po slavnostním nástupu a dekorování zúčastněných jsme se přesunuli zpět do gymnázia a slavili velký 
úspěch. Odjezd byl naplánován v pondělí po snídani. Cesta zpátky trvala cca 10 hodin s přestávkami směr 
Lesno – Vratislav – Náchod – Neveklov. 
Tímto bychom chtěli poděkovat pořadatelům za nevšední zážitky, Okresnímu sdružení, které nás doporuči-
lo, Městskému úřadu v Neveklově za finanční podporu a místní organizaci SDH Ouštice za podporu a důvě-
ru, řidiči Pan Vejvodovi za půjčení automobilu a panu Václavu Šobíškovi za půjčení podvalníku. Máme 
dobrý pocit, že jsme důvěru nezklamali a Českou republiku úspěšně reprezentovali. Přejeme polským přáte-
lům hodně štěstí v dalších ročnících a budeme rádi za další pozvání. 

 

Za SDH Ouštice velitel sboru Bohuslav Hruška 

 

Poetické odpoledne dne 18. 11. 2022 na neveklovské faře 
 

Přesvědčte se, že poezie není jen to, co zůstalo napůl zapomenuto 
v zaprášených školních čítankách!  
 

SHM Klub Neveklov pořádá dne 18. 11. od 16:00 v rámci 24. ročníku 
festivalu Den Poezie poetické odpoledne v prostorách neveklovské fary. 
 

Z vystavených básní současných básnířek a básníků společně 
vybereme ty nejpůsobivější. Děti zde mohou namalovat ilu-
straci k některé z básní pro děti a připojit ji k výstavce dět-
ských ilustrací ze ZŠ Křečovice, ZŠ Neveklov a zahradního 
klubu Dešťovka. V průběhu akce bude také probíhat knižní 
swap (je možné donést přebytečné, nebo již přečtené knihy 
a odnést si domů jiné).  
 

Poetické odpoledne bude završeno čtením autorských básní 
příbramského rodáka, pastora, poutníka a básníka Víta Dana 
Kolingera a kulturní koordinátorky, básnířky, písničkář -
ky a tulačky Dagmar Plamperové, která rovněž program hu-
debně zpestří. Akce vznikla za podpory Města Neveklov. Jste 
srdečně zváni!  

 

Program: 
 
16:00-18:30 (příchod kdykoli v mezičase) 
 prohlídka vystavených básní a  
 hlasování o nejpůsobivější báseň 
 dílna pro děti: ilustrace k básni 
 výstava dětských ilustrací 

 knižní swap 
 

18:30-20:00 
 autorské čtení Víta Dana Kolingera  
  a Dagmar Plamperové 
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FbK Neveklov 
 

V roce 2022 byl sportovnímu klubu FbK Neveklov poskytnut finanční příspěvek. Tyto finanční prostředky 
byly použity na nákup nového florbalového vybavení. Jedná se hlavně o 2 ks nových florbalových branek 
a dále zbytek finančního obnosu půjde na obnovu florbalových mantinelů (cca 4 ks). Bohužel v současné 
době i ceny sportovního vybavení výrazně vzrostly, přesto bychom rádi pokračovali v postupné obnově 
a výměně zastaralého florbalového inventáře ve sportovní hale Neveklov.  
Toto vybavení již bohužel úplně neodpovídá nejnovějším regulím a bezpečnostním předpisům Mezinárodní 
florbalové asociace, a proto jsme se rozhodli jít cestou bezpečného sportu a zakoupili nejnovější florbalové 
branky a mantinely podléhající veškerým novým bezpečnostním kritériím. Jsme a budeme velmi rádi, po-
kud tuto cestu i nadále podpoří také Město Neveklov a za dosavadní podporu tímto velmi děkujeme a váží-
me si celkové spolupráce s představiteli města Neveklov.  
Veškerý nakoupený sportovní materiál necháme plně k dispozici ve sportovní hale Neveklov všem sportov-
cům při ZŠ a OA Neveklov a dalším nadšencům florbalu při pořádání turnajů a zápasů v hale.  
Všem našim sponzorům, podporovatelům, fanouškům a přátelům sportu přejeme úspěšný vstup do roku 
2023 a mnoho zdraví, děkujeme všem za přízeň a těšíme se na další budoucí spolupráci v následujících le-
tech, které budou již více a více optimistické.  

Michal Pešata, předseda FbK Neveklov, z.s. 

SPORT 

 

Kroužky SHM Klub Neveklov  
  

SHM Klub Neveklov má stále několik volných míst v kroužku tvoření a kroužku keramiky.  
Kroužek tvoření vedou lektorky Veru & Veru a probíhá každé pondělí od 17:00. Tématicky je tvoře-
ní většinou spojené s ročními obdobími. Tvoří se z přírodních materiálů jako je peří, vosk, ale i z korálků 
a drátků. 
Kroužek keramika vede lektorka Radka a je pro děti od šesti let i dospělé. Keramika probíhá jednou 
za 14 dní ve čtvrtek od 17:00 do 19:00. Tvořit je možné dle své fantazie nebo podle předloh. Docházet lze 
také nepravidelně a v případě potřeby je otevřena herna pro děti.  
Kroužky jsou podpořeny z grantového programu města Neveklov a probíhají v sídle SHM Klubu v přízemí 
fary v Neveklově, Komenského 86. Přihlášky a více informací naleznete na www.shmneveklov.cz 

Nadšení ani déšť nezmaří 
 

Tak by se jednou větou dalo shrnout letošní dýňobraní v Neveklově - i přes naše prosby "tam nahoru" poča-
sí prostě nevyšlo a pršelo a pršelo celé dvě hodiny, co jsme na náměstí akci pořádali. O to větší dík patří 
všem, co to nevzdali a dorazili - a že vás nebylo málo! A tak déšť nedéšť, pod stanem se vesele vyřezávalo, 
na kousku stolu ve stanu Nevenia se zdobily perníčky, vedle se prodávaly výrobky žáků ZŠ - konkrétně 
třídy 7. C a 9. A a také se soutěžilo o tu nejhezčí dýni. Tu vybírala 10ti členná porota. A že to bylo těžké 
vybírání, protože dýně byly všechny nádherné a také jejich počet nás překvapil - 26 kousků, což vzhledem 
k počasí je obdivuhodné. Nakonec jsme ocenili pět tvůrců - 5. Marišku Šlapetovou, 4. Jana Pitelku, 3. Nelu 
Novákovou, 2. Nikolku Vyskočilovou a 1. Ellen Landovskou.  
Takže nakonec to vlastně všechno klaplo. Poděkování patří: p. Vovsíkovi a p. Vrňákovi  za pomoc, Městu 
Neveklov za finanční podporu, bistru Heřmanka za dárečky pro děti, členům spolku Nevenia Míše a Jendo-
vi a také Kačce Horové za perníčky pro děti.  

Za spolek Nevenia Andrea Pitelková 

http://www.shmneveklov.cz
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Nohejbalový turnaj v Jablonné 
 

Jak jinak se rozloučit s létem, které uteklo jako voda, než příjemnou venkovní aktivitou? Tradičního nohej-
balového turnaje „Klafunda Kap“ v Jablonné nad Vltavou se v sobotu 10. září zúčastnilo dvanáct srdnatých 
mužstev. Chlapi a chlapci ze Sedlčan, Osečan, Hodětic, Křečovic, Týnce, Vlašimi, Bystřice, Poříčí, Stran-
ného, Bělice, samozřejmě z Jablonné a dalších městeček a vísek se proti sobě postavili ve dvou základních 
skupinách po šesti. Osm nejlepších týmů se propracovalo do čtvrtfinále a do semifinálové čtyřky se svými 
pružnými těly a hbitýma nohama probojovala mužstva To je jedno, Stranný, TTT a Týnec. 
Čtvrté místo obsadil a čest krajánků tak zachránil Stranný ve složení Josef „Worm“ Červ, Lukáš „Cukr“ 
Stibůrek a Vendula „Vendy“ Řepová. Jediná žena v turnaji elegantními podáními a odkopy dodala soutěži 
na půvabu, zatímco Lukáš vybíral soupeřovy smeče nejčastěji tělem a Pepa se snažil rozdrtit protihráče 
na síti svou údernou pravačkou. Kromě medailí a tekuté odměny si všichni tři odvezli symbolickou pozor-
nost – výborné kondracké brambory (každý jednu). S bronzovou medailí z letošního turnaje odjížděl šikov-
ný tým Tondy Tesaře TTT, který rivaly ze Stranného porazil na sety 2 : 0. Ve složení Antonín Tesař, Josef 
Brinda a Jakub Jech družstvo jako obvykle předvedlo skvělou podívanou. Vyrovnanému Pepovi se v průbě-
hu soutěže dařilo krotit Tondovu zarputilost. Nejednou jsme mohli zaslechnout vlídné „nejanči, Tondo“, 
zatímco Kuba soustředěně odkopával míč přes síť. Na druhé místo na pomyslných stupních vítězů vyšplhal 
tým To je jedno ve složení Lukáš „Knedlík“ Čermoch, Jarda „Balda“ Bálek a Michal „Míša“ Řepa. Urostlý 
Lukáš, fenomenální obávaný smečař Balda, v jehož stínu na síti nezůstal ani spoluhráč Michal, nenechali 
soupeřům zlato zadarmo, a tak bylo nutno sehrát tři sety, aby se v tom posledním rozhodlo o vítězi. Tím se 
v letošní Klafunda Kapu stala parta Týnec ve složení Jan Krůta, který se postaral o podání a hru v zadní 
části hřiště, Petr Šmolík, který skvěle obstaral středovou část a Martin Vnouček, který smečoval na síti. 
Kluci hráli takřka profesionálně a za zasloužené první místo jim patří gratulace. 
Turnaj byl zakončen příjemným posezením. Věřím, že všichni zúčastnění si den užili přinejmenším tak 
dobře jako já z pozice diváka.  

Martina Simonidesová 

Na fotografii zleva: J. Bálek (dolní řada), M. Řepa, nejobětavější hráč z týmu Hrobníci, L. Čermoch, 
P. Šmolík, J. Krůta, M. Vnouček, J. Brinda, J. Jech, L. Stibůrek a dole zprava J. Červ, V. Řepová a A. Tesař 

Foto: Martina Simonidesová 

TJ Sokol Neveklov - cvičení v  sokolovně 2022/2023 
 

Od měsíce září opět probíhají cvičení pro dospělé i děti. Rozpis najdete na www.sokolneveklov.cz 
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KOUPÍME NEBO PRONAJMEME POZEMKY 
Zemědělská společnost, zabývající se rostlinnou 

výrobou, hledá pozemky v okolí Neveklova 
 

FARMA NEVEKLOV s.r.o. 
tel.: 773 244 309 

e-mail: farma@farmaneveklov.cz 
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